
Jaarverslag VDH Jeugdcommissie 2024 
 

In 2024 is de Jeugdcommissie gestart in de volgende samenstelling: 
- Catharina de Jong                    voorzitter 
- Margreet Oude Avenhuis      secretaris 
- Kim Bokdam                               commissielid 
- Gaby Mannet                              commissielid 

 
Onze steun en toeverlaat is Ingrid Bos, die altijd klaar staat voor raad en advies.  
 
Doelstelling: 
Onze doelstelling is eigenlijk onveranderd gebleven ten opzichte van voorgaande jaren, 
namelijk het bevorderen van de hondensport voor de jeugd, specifiek met duitse 
herders. 
 
Vergaderingen: 
Wij hebben twee keer online vergaderd, omdat we verspreid over het land wonen. 
Daarnaast hebben we gezamenlijk vergaderd met het hoofdbestuur op woensdag 27 
november in Wijchen. Zodoende konden we kennis maken met het bestuur en zij met 
ons, wat voor een ieder als zeer prettig is ervaren.  
 
VDH magazine/Social Media: 
Naast het oude en vertrouwde maandblad van de VDH waarin regelmatig verslagen, 
uitslagen en foto’s van jeugdevenementen staan, zijn we best actief op social media. 
Onze VDH Jeugd facebookpagina telt op dit moment 1,1 duizend volgers en ook op Insta 
zijn we actief. Deze laatste pagina wordt vooral door Gaby actueel gehouden. Voor 
evenementen ontwerpen we een flyer, om op deze manier ons evenement onder de 
aandacht te brengen. Dit lukt goed en Kim maakt deze flyer meestal voor ons, 
afgewisseld met af en toe iemand van buiten de commissie.  
 
Jeugd Kynologisch Weekend: 
Dit jaar waren we te gast bij Kringgroep Nijmegen alwaar op zondag 30 juni de 
Jeugdclubmatch plaats vond onder deskundige en prettige leiding van Jan van Weersch 
en als keurmeester Dhr. Snijders paraat stond. Ingrid Sanders en Margreet Oude 
Avenhuis waren hierbij vanuit de jeugdcommissie. Wat voor de zaterdag gold, was ook 
spannend voor onze jeugdclubmatch, want ook hier was het aantal inschrijvingen heel 
gering en was lang de vraag of deze wel doorgang kon vinden. Uiteindelijk kwamen we uit 
op net boven de 20 inschrijvingen, met 2 afmeldingen op de dag zelf. We hadden 3 
veteranen welke gevraagd waren door Margreet om een stukje tekst aan te leveren over 
de levensloop/carriere van de veteraan. Hier werd gehoor aan gegeven door de 
eigenaren en Peter Snijders heeft deze veteranen de aandacht gegeven die ze 
verdienden. Onder hele prettige lenteachtige weersomstandigheden was het een 
sportieve, gezellige dag waarbij een groot compliment gemaakt moet worden voor de 
leden van Kringgroep Nijmegen die hun uiterste best hebben gedaan. De opkomst kon 
echter wel veel beter, er was weinig publiek helaas. Vooral voor de jeugd is dit laatste 
teleurstellend.  
 



 
De Jeugd Instructie Dag welke op zaterdag 29 juni zou worden gehouden eveneens bij 
Kringgroep Nijmegen heeft helaas geen doorgang kunnen vinden vanwege te weinig 
deelname. Erg jammer. De liefhebbersdag welke gecombineerd zou worden met de 
Jeugd Kynologische Dag heeft wel plaats gevonden en hier waren Kim Bokdam en Ingrid 
Bos bij aanwezig. Naar horen zeggen was deze zeer geslaagd.  
 
Zaterdag en zondag 7&8 september stond in het teken van het jongerenweekend van de 
VDH bij Kringgroep de Coenstadt in Zwaag. Op zaterdag waren er 23 aanmeldingen en 
op de zondag 17. Onder leiding van Tobias Oleynik en Robbie de Jong tesamen met onze 
commissieleden Catharina de Jong en Gaby Mannet werd er fanatiek geluisterd, getraind 
en vooral heel veel informatie opgedaan. Het weer was fantastisch, de sfeer evenzo en 
het fanatisme van de jeugd ook. Kortom, een dik geslaagd evenement wat zonder de 
medewerking van de leden van De Coenstadt onmogelijk zou zijn geweest! Chapeau!  
 
Het VDH jeugdkamp zou in eerste instantie bij kringgroep De Ypelaar georganiseerd 
worden van 22 t/m 27 juli, echter was het veld daar niet toegankelijk. Er is daarom 
uitgeweken naar kringgroep Schijndel te Schijndel. En zoals iedereen weet: Daar is het 
altijd goed vertoeven. Zo ook dit keer. Een groep van 5 jongens en 4 meiden hebben met 
elkaar een geweldige week beleefd en zijn hierbij echt vrienden geworden. Naast het 
trainen met eigen en geleende honden waren er ook uitjes zoals midgetgolf, dogfrisbee 
en een bezoek aan Kamp Vught, waarvan dit laatste natuurlijk erg indrukwekkend was.  
Op deze manier is het kamp naast een heleboel gezelligheid ook leerzaam en educatief! 
 
Tot slot: 
We kunnen het jaar 2024 tevreden afsluiten voor wat betreft onze jeugdevenementen. 
Naast een fijne samenwerking onderling als jeugdcommissie, zijn we erg blij met de hulp 
en samenwerking van ons hoofdbestuur van de VDH, die ons vele mogelijkheden 
bieden. We zijn daarnaast dankbaar voor de vele sponsoren, kringgroepen en bedrijven 
die ons ook het afgelopen jaar weer financieel ondersteund hebben. Zonder hen is het 
onmogelijk om deze evenementen voor de jeugd aan te blijven bieden. De hoofdsponsor 
Cavom zijn wij eveneens veel dank verschuldigd, zij staan ook altijd voor de jeugd klaar. 
 
Wanneer we in de toekomst deze evenementen willen blijven organiseren, is het van 
belang dat we deze ondersteuning blijven ontvangen. Van kringgroepen, provinciale 
afdelingen, bedrijven, maar ook als particulier kunt u ons ondersteunen.  
 
De jeugd heeft de toekomst!  
 
Hartelijk dank voor het lezen van ons jaarverslag 2024. 
 
Namens de jeugdcommissie, 
Margreet Oude Avenhuis 
 
 
 
 



 
 

 
 


